

朝陽科技大學 094學年度第1學期教學大綱
Special Topics of Insurance Regulations 保險法規專題

當期課號	7069	Course Number	7069
授課教師		Instructor	
中文課名	保險法規專題	Course Name	Special Topics of Insurance Regulations
開課單位	保險金融管理系碩士班一A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	<ol style="list-style-type: none"> 1. 使學生了解保險法規之意義與概念及研討相關保險法規議題 2. 學生修完本課程，可望具備識別保險市場的管理問題 3. 培養主動探討的學習態度 4. 使學生明瞭保險法規的相關規定及實務運用 	Objectives	<ol style="list-style-type: none"> 1. Enabling students to understand meaning and concept of insurance regulations and discussions on issues of insurance regulations. 2. Students to be able to identify management problems in insurance market. 3. Fostering learning attitudes of active exploration. 4. Enabling students to understand insurance regulations and practical application.
教材	保險法規	Teaching Materials	
成績評量方式	考試	Grading	EXAM
教師網頁	-		
教學內容	以保險法與其他相關保險法規為基本，透過法條條文詮釋、判例分析、個案研討等方式來析理保險法及相關法規，並作法律適當性之評述。	Syllabus	Through the statement specification on articles, case analysis, and case research, etc. methods, the insurance law and regulations concerned can be analyzed with lawful appropriate assessment.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。